
Fjelstervang Helhed - Fællesbestyrelsen 

Bestyrelsesmøde 
25-09-2023 

Kl. 17.00 – 19.00 

 

 

Referent: Peter 

Ordstyrer: Julie 

Kaffe/te: Skolen 

Afbud:  

 

DAGSORDEN 

#     

1 Turen rundt 10 Vi tager temperaturen på Fjelstervang 

Helhed – Børnenes Allé 

Børnenes Hus fortæller om et projekt, som de har 

dykket ned i relation til ”literacy and numeracy” – 

sidste projekt ud af tre afsluttet. Kommunens 

konsulenter har været stærkt med ind over, hvilket har 

været en stor hjælp. 

Vi drøfter muligheden for at lave ekstra 

parkeringspladser bag den nuværende – der mangler 

pladser. 

SFO låner personale på skolen. 

Et vellykket forældremøde, stor opbakning og flot valg 

til rådet. 

Skolen arbejder med gode fællesskaber, pædagogisk 

værtskab. Vi er optagede af at skabe arbejdsro i 

klasserne og ser frem mod mini-sundhedsuge og 

motionsløb i uge 41. 

2 Stole/borde 

sponsorater 

5 Status på den konkrete opgave med at 

skaffe nyt inventar til mellemtrinnet. 

Peter melder tilbage med flere info til Denis, hvad 

ønsker vi? 

Vi må gerne skaffe sponsorer, men de skal ikke være 

særligt synlige i dagligdagen (ikke reklamere). 

3 Evaluere 

arbejdsdagen 

5 Fredag d. 22/9 var der arbejdsdag på 
skolen. Hvordan gik det, og hvilke 
erfaringer bør vi huske til næste gang? 

Super dag, vi nåede mere end planlagt. Der var god 

stemning, pizza til slut til 25 børn og voksne. 

Henrik Hammelsvang lavede 6 ”skolebokse”, som nu 

står rundt om på skolens grund. 

 Evaluere 

sommerfest i 

BH 

5 Nu er sommeren forbi, men vi dvæler 
et øjeblik ved sommerfesten i 
Børnenes Hus Fjelstervang. 

Festen gik godt, fantastisk opbakning og god feedback 

efterfølgende. God tid til at nyde det sociale, mulighed 

for mange snakke. 

Vi drøfter om et lørdagsarrangement er vejen frem. 

God erfaring med lørdag. Vi melder ud om dagen i god 

tid næste gang. 



4 Udeområder 

og legeplads; 

finansiering 

10 Vi har undersøgt mulighed for at søge 
fonde og benytte KommuneLeasing – 
hvordan ser det ud, skal vi gå videre? 

Stefan fortæller om hvilke veje man kan gå. Fonde med 

forskellige tilgange og værdier.  

Drøftelse af muligheder. 

Peter indkalder ”gruppen” fra tidligere til en genstart, 

konsulenter involveres efterfølgende. 

5 Madordning 10 Opdatering fra sidste møde, hvad siger 
tilbagemeldingerne? 

Ca. 2/3 af de forældre, der har svaret på 
spørgeskemaet, har svaret ”ja” til at have en form for 
madordning. 
 
Derfor vil vi undersøge muligheder med henblik på en 
ordning fra og med 2025 – alt er i spil. 
 
Vi drøfter muligheden for at skolen kommer med i en 
madordning. Vi tror på, at tiden er med os, hvis vi 
finder den rigtige (og prisbillige) måde at håndtere det 
på – gerne i fællesskab i helheden. 

6 Forældreinfor

mation – 

niveau og 

kanaler 

10 Har vi et passende niveau for 
information, og bruger vi de bedste og 
mest effektive kanaler? 
Har vi brug for nedfældede 
retningslinjer? 

Udsættes til næste møde 

7 Synliggørelse 

af bestyrelsens 

arbejde 

10 Hvordan kan vores arbejde i 

bestyrelsen blive mere synlig for andre 

forældre/offentligheden? 

Skal vi genstarte ”kort nyt” eller er der 

nogle oplagte tidspunkter på året, hvor 

bestyrelsen altid bør vise flaget? 

Foto af alle ved næste møde. 

Vi opretter fælles mailadresse (Peter) 

Der laves ”kort nyt” efter hvert møde, som også 

hænges op på relevante opslagstavler. 

Ved særlige arrangementer går vi op på ”speakers 

corner” og giver os til kende, og der laves en postkasse 

til ideer/input/ros og ros. 

8 Byens bus 10 Hvad kan bestyrelsen gøre – hvordan 
kan helheden bidrage, også 
økonomisk? 
Der er stemning for en bus i 
Fjelstervang, Peter står i spidsen for at 
nedsætte et bus-udvalg, der skal finde 
konkrete modeller at arbejde videre 
med. 

Peter informerer. 

Drøftelse af gevinster og faldgruber. 

Mange skal ind over, der skal løftes i flok, hvis det skal 

lykkedes. 

Der indhentes erfaringer fra andre skoler. 

9 Evt. 5  Børnenes Hus har 25-års jubilæum august 2024. 

Pia og Tanja har fået lov til at besøge kommende 

temamøde i byrådet, hvor de skal fortælle om 

”frisættelse”. 

10 Næste møde  30. november kl. 17.30 Møde om BH (Børnenes Hus) økonomi fra 17-17.30. 

 


